
 

Dagsorden skolebestyrelsesmøde Bundgaardsskolen mandag den 

20.januar fra 16.30-19.00 i personalerummet 

 

Spisning starter fra kl 16.15– mødet går i gang kl. 16.30 

Afbud: Pia, Waala. 

 

1. Nyt fra elevrådet 15 min (Marie og Sara) 
- Respons fra Pizzamødet har været meget positiv. 

 

2. Nyt fra ledelsen 15 min (John) – fokusklasser – udvalgsbesøg – arkitektbesøg – 

avisartikel – indskrivning 
- Fokusklasser - Der er nu kommet brev ud til alle forældre med børn i specialklasser, at barnet nu 

kan komme på sin distriktsskole. Vi afventer opgørelse på dette start februar.  

- Skoleudvalget kommer på besøg og afholder deres møde den 21.1.25. John skal holde et oplæg 

om vores skole.  

- Vi har haft arkitekt på besøg, da vi skal finde den plads vi mangler. Vi kigger blandt anden på en 

omlægning af depot til to grupperum og to klasselokaler – heraf er det ene et nyt 

naturfagslokale. Arkitekten har også kigget på to dæk – et ved musikindgangen ved c-bygningen 

og et andet ved biblioteket.  

- Vi er omtalt i Nordjyskes, at vi har flere vold og trussel anmeldelser en gennemsnittet i Aalborg 

Kommune. Ledelsen har et overblik over hvad det reelle billede er, og der er handlet på disse 

episoder.  

- Vi er godt på vej med mange nye elever til 0. klasse. Vi ved endeligt 3. februar hvor mange nye 

elever, der kommer i 0. klasse 2025/26. 

 

3. Udtalelse om timebanken som skal sendes lige efter mødet – vil vi sende noget 15. 

min(John) 
- Vi sender udtalelse.  

 

4. Evalueringer af de indsatser vi har haft i 2024-2025 på Bundgaardsskolen.  
- Vi har haft evalueringsmøde med personalet og eleverne har været spurgt om de indsatser vi 

har haft i 2024/25. 

- John orienterer om hovedpointer fra de to møder.  

 



5. Laves med input fra mødet med elevråd og rettighedsråd samt input fra mødet i 

pædagogisk råd 90 min (John starter) (punktet er lagt sammen med punkt 4) 
 

6. Drøftelse i forlængelse heraf er om lektioner skal vare 45 eller 60 minutter – 15 min 

(John) 
- Det er vedtaget, at der ikke arbejdes videre med denne drøftelse, da vi ikke sætter nye tiltag i 

gang ud over punkterne fra Folkeskolens Kvalitetsprogram.  

 

7. Evt. 5min(alle) 
- Henvendelse fra forældre vedrørende tid nok til at spise sin mad. Vi er opmærksomme på dette 

og ser ind i at afprøve nye tiltag.  

- Det var et rigtigt godt møde med eleverne 8. januar, der kom mange gode input. Der er et ønske 

fra bestyrelsen, at vi mødes hvert år med eleverne fremover.  

- Walaa stopper i bestyrelsen, John melder ud, hvem der er suppleant på næste møde.  

 

 

 

 

 

Næste møde 11.februar med timefordelingsplan(endelig) – evt med forslag om 60min lektioner. 

 


